

EVTec - Electric Vehicle Technologies Conference 2019







专家视角,产业分析

Views of experts, industry analysis

中外交流,技术前瞻

Sino-foreign dialog, latest technologies

聚焦产业,集智发展

Focus on industry chain, gather know-how

引领未来,携手并进

Leading trends, hand in hand development

EVTec顾问专家委员会

EVTec Program Committee



































专家视角,产业分析 Views of experts, industry analysis

2019年10月28-29日,由德国 纽伦堡国际两党集团拥手港国PGUB 曾报咨询公司等海外加名机构共同举办 的第五届EVTec中国国际电动汽车会设在 上海卓泰亚喜马拉雅西底成功举办。自2014年 育次举办以来,EVTec以其国际化、专业性以及 紧腐市场趋势的专家团队李著中外电动汽车领域。



Organized by Nomberghlesse China Co., Ltd. with long-term collaboration with the overseas partner POLIS Managament Consultation Grobble 16th Bell Cells (White Technologies Conference 2019 (EVTec) was successfully held on October 28-29, 2019 in Shanghai Jumeriah Himalayas Hotel. EVTec 2019 was proved again to be one of the leading international platforms of automotive and electric vehicle industry in (Ph.n. The Chinese automotive Industry has been experiencing a rotical period For Cellski, suppliers and new force of the car manufacturers, it is crucial to seek the latest technical trends researches for future devicement.



本届会议聚焦三电一桩与氦燃料活题,主办方有字邀请到了32位来自国内外新能源汽车行业、科研机构、 汽车搬店商及解决为案提供商的专案到场际讨酷先进的技术趋势及新报源汽车行业的多元化市场安展,探 宋电动汽车运输的提到转线。分享盈新将这点用来高高度量的"

EVTec 2019, which focused on the topics of EIC System and Charging and Hydrogen Fuel Cell. There are 32 speakers from the industry partners, the research institutes, the auto manufacturers and the solution providers invited to share their research results, latest technologies and explore the opportunities and challenges.



演讲嘉宾一览 Overview of Guest Speakers

















Cable Solvison

Salve Solvison

ESP48

LEON China







製配的 Prof. Arrling tu 製物が第十年刊時 Professor / Doctoral Septem 中間を対すな大力 University of Science and Technology of China



工方限 Zhiqiang Wang 电路振振机 inister of Fuel Cell Stack Departmen 安徽時代思想村民報日報報公司 Anhui Mingtian Hydrogen Energy Technology Co., Ltd.

製師器総数 ydrogen Energy Directo 終題報題 Linde Group









銀数 No. XXXXX Year I NO. XXXXX Year I NO. XXXXX Year Manager Orina E diversion RSD は実施でからまた。 は実施でからまた (上海) hanghai J Auto Parts hnology Co., Ltd. Bettorical Systems i No. XXXXII No. XXII No.

Director of Product efole Great (金剛教皇帝 (上海) 有限公司 Schaeffer Trading (Shanghai) Co.

機能が現代的 Wonder Automotive Europe GmbH 競技文章場所可能公司 nghou Halla Bectrical Equipment Co.









丁明社 Xiaohua Ding 銀五任 Deputy Director 上現す新田田でなる共和国の事業 有意識研究中心 EVDATA Shanghai China



相交換 Andreas Klupe-Rech 無数数数均分級数数据 itead of Quality Assurance New Energy Whicks and Powerbain ーサルの大本有数公司 FAW-WW Automotive Co., Ltd.



推放器 Yougus Zhang 高级工程符 Senior Engineer 報告汽车 AWWYS



Timo Koebler Street Asia Technical Director Asia 1402U. (1.39) (88888850.00)



第5号 Ting Guo 無対电池では第5号を扱い fuel Cell Vehicle Assessment Team Exper 中間では技術的でも小数型に対 China Assessment Extendess and



799°E Asson Ferry





CEO Digades GmbH

大中級(27年度子等企業的生活。 Head Marketing Automoti Bectronics Greater Chisa 原飞器科性(中国)有限公司 Infineon Technologies China C











部設理 General Manager 建筑(上海)7(年記刊報 (Shanghai) Automotive Core

原語 原語 Principal togy Engineers GmbH 8



本届会议精品汇聚,亮点纷呈,共吸引了全球286位参会代表出席。 EVTec 2019 attracted 286 delegates from worldwide. It gathered the latest topics and highlights during the 2-day conference.





EVYec

中外交流,技术前瞻 Sino-foreign dialog, latest technologies

no-foreign dalog, latest technologies

安徽阿高斯基林木特帝世不穷,则或讨论气味热烈,各家讲篇 高谷行工见,高潮地起,参介代表的表示这刻了连次参全目的。
The participants were impressed by the bigh quality technical speeches, the good atmosphere during the panel discussions and the exchanging of visions and ideas between speakers. Most of the participants mentioned that they had achieved the purpose of participation.



		目的			
Š	Purp		of ti	onfe	e`

96%	了解电动率市场发展现状与趋势 Know more about the current status and trend of the electric vehicle mark

•	and trend of the electric vehicle market
94%	寻求创新技术和解决方案 Find Innovations and Solutions
91%	了解电动车行业政策/寻求政策解答 Know more about the electric vehicle industry policy / seek policy solutions

具指合作伙伴

00%	Seek Partners
62%	导找供应商 Seek Suppliers

60%	采购 Purchase

	18%	其他 Others
--	-----	--------------



During the panel discussions, the experts from the leading industry players such as PGUB, Tongil University, TE Connectivity, HELLA, BIMN, HASCO, JSC Automotive, Strategy Engineers have discussed the hottest topics on the trends of NEV, how to survive the adjustment period and the impact to the market and products in the next 5-10 years. The exchanges of visions, ideas and experiences have inspired all participants.



THE FUTURE NIGHT

ORGANIZED BY

引领未来,携手并进 Leading trends, hand in hand development

本届会议期间的欢迎晚宴主题完为"未 来已来",晚宴气氛热烈,宾主欢丽一堂。 晚宴上,生办万团任业金原中四脑子会议鹿力, 支持陷各方合任学最近了"特别更数"。"最 借合作伙伴"等英项以示感题。在会议期间举办约2 行VTGE则专家是更会明任此式"上,主办方为20 行业专家编发了报手。 医增于避十分FVGE继续共同情

平服条行业,推动新能源汽车行业发展与技术进步。

The EVTec Galla Dinner featured the topic of "The future has come". The organizer presented the "Special Contribution Award" and "Best Partner" to salute all partners who have given their supports toward the conference. During day time, the "EVTec Program Committee Appointment.

Ceremony" was also held to salute and invite the industry experts to continuously join hand with EVTec to

serve the industry, promoting the development and technological progress of the new EV industry.









EVYec

FVTec師问专家委员会与产业支撑 Members of EVTec Program Committe

EVTec专家顾问委员会是由一批国内外知名电动汽车领域的领头单企业的技术人员和晋干成员组成的专家 团队,他们是EVTec成功发展的巨大助力,多年来为EVTec会议提出话题方向,提供建设性意见和建议。

The EVTec Expert Program Committee consists of the industry experts from the leading companies who are active in NEV industry. The experts guarantee the success of EVTec for years with their visions, ideas and suggestion.

EVTec顾问专家委员会 **EVTec Program Committee**

















SCHAFFLER





















知伦堡会展(上海)有限公司 NümbergMesse China Co., Ltd. 孟先生 Herry Meng 東沃 Tel: +86-21-6036 1226 E-mail: herry.meng@nm-china.com.cn 纽伦堡会展(上海)有限公司 NürnberoMesse China Co., Ltd. 陈女士 Feel Chen 申诺 Tel: +86-21-6036 5870 E-mail: feel.chen@nm-china.com.cn